

美國運通 x La Prairie 優惠條款及細則

- 1. 「美國運通 x La Prairie 優惠」只適用於持有由美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)於香港簽發的 Centurion®卡、美國運通白金卡、美國運通半島白金卡及美國運通白金信用卡之基本卡及附屬卡(「合資格卡」)之卡會員(「合資格卡會員」)。
- 2. 優惠期為 2025 年 7 月 1 日至 2025 年 9 月 30 日,包括首尾兩天 (「**優惠期」**)。
- 3. 優惠期內,合資格卡會員可於指定 La Prairie 專門店或專櫃 (「參與店鋪」) 享以下優惠 (「優惠」)。參與店鋪之地址及聯絡電話請見附件一。
 - 優惠一: 合資格卡會員須於網上透過指定連結提前登記免費 30 分鐘魚子精華 眼部療程,包括免費個人護膚諮詢及魚子精華體驗套裝乙份。
 - 優惠二:合資格卡會員以合資格卡全數簽賬 HK\$4,800 或以上(「**合資格簽** 賬」)可享免費 60 分鐘魚子極致提升緊膚療程。
- 4. 合資格卡會員於網上成功登記優惠一後將收到由 La Prairie 發出的確認短訊。已登記的 合資格卡會員須於抵達時出示確認短訊方可享有優惠。 登記一經確認後,將不設更改、 取消或退款(包括但不限於登記日期及登記時段)。
- 5. 優惠二須於完成合資格簽賬後的6個月內進行。
- 6. 於優惠期內,每位合資格卡會員只可享用優惠一及優惠二各一次。
- 7. 優惠因應參與店舖之供應情況而有所調整,詳情請向參與店舖查詢。
- 8. 優惠名額及數量有限,先到先得, 送完即止。
- 9. 優惠不可轉讓予其他人、不可兌換現金或折扣優惠,亦不可退貨。
- **10**. 已登記的合資格卡會員資料僅用於此推廣活動,並將在推廣活動結束後銷毀。 請瀏覽 商戶網站查閱有關商戶的隱私政策詳情。
- 11. 所有產品、服務、諮詢及建議均由 La Prairie 負責提供予卡會員。美國運通並非上述服務及/或相關產品之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
- **12.** 因使用優惠(包括但不限於直接或間接) 而造成的損失或破壞,或人身傷害,美國運 通概不負責,法律規定之責任除外。
- 13. 美國運通及 La Prairie 將保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠而毋須事先通知之權利。
- 14. 如對此優惠有任何疑問,請致電卡背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
- 15. 如有任何爭議,美國運通及 La Prairie 將保留最終決定權。
- 16. 本條款及細則之英文及中文版本如有任何差別,概以英文版本為準。



附件一:參與店鋪之地址及聯絡電話

La Prairie 專門店	聯絡電話
中環國際金融中心商場 1077 號舖	2524 6136
金鐘太古廣場 154 號舖	2918 0806
九龍站圓方 2115 號舖	2265 7371
九龍塘又一城 G-02 號舖	3105 0855
沙田新城市廣場 1 期 425 號舖	2487 7011
尖沙咀海港城海運大廈 3221 號舖	9178 2069

La Prairie 專櫃	聯絡電話
銅鑼灣崇光百貨地下	2575 3588
銅鑼灣時代廣場連卡佛地下	2111 0312
尖沙咀廣東道連卡佛2樓	2111 1636



<u>American Express x La Prairie Terms and Conditions</u>

- 1. "American Express x La Prairie Shopping Privileges" is only applicable for Basic and Supplementary Cardmembers of Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Peninsula Platinum Card and American Express® Platinum Credit Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers").
- 2. Promotion Period is from July 1, 2025, to September 30, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
- 3. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers can enjoy the offers below ("Offer") at designated La Prairie boutiques or counters ("Participating Shops"). Please find the addresses and contact number of the Participating Shops in the appendix 1.
 - Offer 1: Eligible Cardmembers who successfully register the offer via the designated link in advance can enjoy a complimentary thirty-minute Skin Caviar Precious Gaze Art of Beauty facial treatment, including a personalized skincare consultation and one set of Skin Caviar Discovery Trial Kit upon completion of the treatment.
 - Offer 2: Eligible Cardmembers who settle the full payment of HK\$4,800 or above with the Eligible Card ("Eligible Transaction") can enjoy a complimentary sixtyminute Skin Caviar Art of Beauty Facial Treatment.
- 4. For Offer 1, a Confirmation SMS for entry purpose will be sent to Eligible Cardmember by La Prairie upon successful registration. Registered Eligible Cardmembers must present the SMS upon arrival to enjoy Offer 1. Registration cannot be changed / cancelled / refunded (including but not limited to registered date, registered time slot), once the registration is confirmed.
- 5. Offer 2 must be redeemed within 6 months after completing the Eligible Transaction.
- 6. During the promotional period, each Eligible Cardmember can only enjoy Offer 1 and Offer 2 once.
- 7. Offer is subject to availability and may change based on store location. Please contact Participating Shop for details.
- 8. Offer is available on a first come, first served basis while stocks last.
- 9. Offer is non-transferable or non-exchangeable for cash or discount and are non-returnable.
- 10. Registered Eligible Cardmember's data will be used for this promotion only and will be destroyed after the promotion. For the data privacy policy of the merchant, Eligible Cardmembers can visit the La Prairie's website for the details.



- 11. La Prairie is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Eligible Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
- 12. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Experience, except for any liability which cannot be excluded by law.
- 13. American Express and La Prairie reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offers at any time without prior notice.
- 14. In case of any enquiry related to this promotion, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
- 15. Should any dispute arise, the decision of American Express and La Prairie shall be final.
- 16. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.



Appendix I: Address and contact number of the Participating Shops

La Prairie Boutiques	Contact
Shop 1077, ifc Mall, Central	2524 6136
Shop 154, Pacific Place, Admiralty	2918 0806
Shop 2115, Elements, Kowloon Station	2265 7371
Shop G-02, Festival Walk, Kowloon Tong	3105 0855
Shop 425, New Town Plaza, Shatin	2487 7011
Shop 3221, Harbour City Ocean Terminal, Tsim Sha Tsui	9178 2069

La Prairie Counters	Contact
G/F, SOGO Department Store, Causeway Bay	2575 3588
G/F, Lane Crawford Times Square, Causeway Bay	2111 0312
2/F, Lane Crawford Canton Road, Tsim Sha Tsui	2111 1636